
Zápisnica č. 7/2007 
z výjazdného rokovania Vedenia STU dňa 26. 3. 2007 v Kočovciach 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

František Janíček, Dušan Petráš, Milan Žalman, Helena Žideková, 
Pavel Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Rozpis dotácie MŠ SR pre rok 2007 na súčasti STU (kvestorka Žideková) 
2. Projekt kampusových ústavov matematiky, cudzích jazykov a telesnej výchovy (rektor 

Báleš, pror. Janíček) 
3. Bezpečnosť dátovej siete STUNET (prof. Molnár) 
4. Univerzitný technologický inkubátor STU (pror. Redhammer) 
5. Alumni klub STU (pror. Petráš) 
6. Vzťahy STU s verejnosťou – nová koncepcia (pror. Petráš) 
7. Fond rozvoja výskumu STU (fond mladých, fond prefinancovania medzinárodných 

projektov (pror. Redhammer) 
8. Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe študijných programov na univerzite 

(prof. Kalužný) 
9. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Rozpočet STU na rok 2007 – časť Dotácia z MŠ SR (kvestorka Žideková – elektronicky) 
2) Optimalizácia organizačnej štruktúry fakúlt STU (pror. Janíček) 
3) Prevádzka, bezpečnosť a ochrana prístupu v dátovej sieti STUNET (prof. Molnár) 
4) Prehľad SW licencií používaných na STU (prof. Molnár) 
5) Univerzitný technologický inkubátor STU (pror. Redhammer) 
6) Spolok absolventov a priateľov STU (pror. Petráš) 
7) Nová koncepcia STU pre oblasť vzťahov s verejnosťou (pror. Petráš) 
8) Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe študijných programov na univerzite 

(prof. Kalužný) 
9) Zásady pre ubytovanie zamestnancov a doktorandov v ubytovacích priestoroch STU na 

Mýtnej ulici v Bratislave (pror. Janíček) 
10) Majstrovstvá STU – rozpočet a rozpis súťaží (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/5/2007, 3/6/2007 
 
Nesplnené úlohy:  2/6/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 2. 5. 2007 
   4/4/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 16. 4. 2007 
 
Rektor Báleš: v súvislosti s aktualizáciou dlhodobého zámeru STU boli predložené príslušné 

podklady za jednotlivé rezorty. Niečo podobné ako sú ISO normy 
v priemyselných podnikoch sme pripravení urobiť aj pre univerzitu. Návrh 
zásad manažérstva kvality bol zatiaľ urobený len pre oblasť vzdelávania. 



Dlhodobý zámer rozvoja STU je jedna vec, ale zámer rozvoja STU na rok 2007 
sme povinní urobiť zo zákona.  

 
Úloha V-STU č. 1/7/2007 
Rektor STU ukladá na základe dodaných podkladov vypracovať materiál Zámer rozvoja STU 
na rok 2007 a predložiť ho na prerokovanie vo vedení STU aj KR STU. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 16. 04. 2007 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Petráš:  
- Informoval o účasti na výročnom zasadnutí Matice slovenskej dňa 16.2.2007 v Žiline, kde 

boli udelené 4 ceny. Dve z týchto cien boli udelené aj zamestnancom STU. Cenu za vedu 
dostal prof. Melník (bývalý pracovník FCHPT STU) a ďalšiu cenu dostal pán Mirko 
Krajči, súčasný dirigent Komorného orchestra súboru Technik. Prorektor Petráš navrhol 
pripraviť ďakovný list pre pána Krajčiho. 

- Ako člen komisie pre projekty aplikovaného výskumu na MŠ SR informoval, že všetky 
projekty, ktoré boli podané z STU prešli. Financovanie bude na úrovni 50-60 %. 

 
Prorektor Janíček: 
- Poslal všetkým členom vedenia STU materiál o štátnych programoch výskumu, ktorý je 

predložený na rokovanie vlády SR. 
- Informoval o rokovaní so zástupcami ENELU o spolupráci s STU. 
 
Predseda AS STU Žalman: 
Informoval o prípravách na založenie novej fakulty informatiky na súkromnej vysokej škole 
práva, kde jedným z garantov je aj zamestnanec FEI STU. 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o zámeroch MŠ SR zapracovať do novely zákona o VŠ rozdelenie VŠ na 3 typy.  
1) univerzity s dôrazom na 2. a 3. stupeň vzdelávania a na výskum 
2) VŠ s nižším podielom výskumu, obidve kategórie majú obmedzenie max 50% externistov 
3) Vysoké odborné školy len so stupňom Bc. a bez obmedzenia na počet externistov, ale pre 
akreditáciu musia mať aj vedecko-výskumnú činnosť. Na to má byť naviazané v budúcnosti aj 
financovanie vysokých škôl. 
 
 
K bodu 1 Rozpočet STU na rok 2007 – časť Dotácia z MŠ SR  

(kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala detailne o jednotlivých kapitolách rozpočtu. Nápočet z MŠ SR 
bol urobený podľa počtu študentov ku dňu 14.1.2007. Metodika 
rozpočítania dotácie z MŠ SR na súčasti STU je rovnaká, ako bola 
v minulom roku. Najhoršie je na tom kapitola Tovary a služby, kde je pokles 
o 13% oproti roku 2006. 

Pror. Janíček: Informoval o záujme zo strany Microsoftu podpísať zmluvu s STU na 
zvýhodnenú dodávku softvéru. Je nutné urobiť poriadok v evidencii 
študentov, projektov a publikačnej činnosti. 

Rektor Báleš: Podľa informácií z MŠ SR na budúci rok bude 30% dotácie viazaných na 
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výsledky vo vede a výskume. Novým kritériom na delenie dotácie má byť 
počet absolventov a nie študentov univerzity. 

Prof. Kalužný: Navrhol vytvoriť koalíciu technických univerzít, ktoré majú podstatne vyšší 
výpadok študentov počas štúdia, ako ostatné univerzity. 

Pror. Petráš: Pripomenul financovanie aktivít k 70. výročiu založenia STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/7/2007 
Vedenie STU prerokovalo návrh rozpočtu STU na rok 2007 – časť Dotácia z MŠ SR 
a s predloženým návrhom súhlasí. 
 
 
K bodu 2 Projekt kampusových ústavov matematiky, cudzích jazykov 

a telesnej výchovy (rektor Báleš, pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý označil za 

pracovný a požiadal o jeho oponentúru. Vopred bude stanovený aj model 
pre finančné vyrovnanie za výkony pre ústavy. 

Rektor Báleš: Ústav fyziky zatiaľ nie je relevantný. Štav matematiky má byť lokalizovaný 
na SvF STU, ústav jazykov na SjF STU, ústav telesnej výchovy na FCHPT 
STU a ústav manažmentu na SvF STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že názov predloženého materiálu by sa mal vzťahovať na STU 
a nie na fakulty. 

Prof. Molnár: Upozornil, že pri tvorbe ústavov bude potrebné riešiť aj pracovo-právne 
vzťahy. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/7/2007 
Vedenie STU prerokovalo predložený projekt kampusových ústavov matematiky, cudzích 
jazykov a telesnej výchovy. 
 
Úloha V-STU č. 2/7/2007 
Rektor STU ukladá dopracovať materiál „Projekt kampusových ústavov matematiky, cudzích 
jazykov a telesnej výchovy“, zapracovať do neho pripomienky, konkretizovať v ňom termíny 
a zodpovedné osoby a inovovaný materiál predložiť znovu na rokovanie vedenia STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 16. 04. 2007 
 
 
K bodu 3 Bezpečnosť dátovej siete STUNET (prof. Molnár) 
  
Prof. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý obsahuje 

prehľad infraštruktúry siete STUNET, antivírovej ochrany počítačov na 
STU, úroveň ochrany serverov IS STU ako aj prehľad opatrení na zvýšenie 
bezpečnosti pre najbližšie obdobie. Okrem uvedeného prof. Molnár 
predložil aj prehľad SW licencií používaných na STU a poplatkov za ne. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Požiadal o konkretizáciu plánovaných opatrení a ich finančného krytia. 
Odpovedal prof. Molnár: CVT STU to plánuje hradiť hlavne z IT projektov, 
ktoré má a čiastočne aj z dotácie. 

Prof. Kalužný: Pripomenul, že stále nie je poriadok v e-mailových adresách na STU. Prešli 
sme už dosť dávno na nový jednotný systém, preto navrhuje staré adresy 
zrušiť k vopred oznámenému termínu. 
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Stanovisko V-STU č. 2/7/2007 
Vedenie STU berie na vedomie materiál Prevádzka, bezpečnosť a ochrana prístupu v dátovej 
sieti STUNET. 
 
Úloha V-STU č. 3/7/2007 
Rektor STU ukladá riaditeľovi CVT STU dopracovať a aktualizovať pravidlá prevádzky 
a správy dátovej siete STUNET. 
Z: Riaditeľ CVT STU Horváth 
T: 2. 05. 2007 
 
 
K bodu 4 Univerzitný technologický inkubátor STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil a komentoval písomný materiál k tomuto bodu rokovania. 
Obsadenosť plochy je 82 %, je tam 14 firiem inkubovaných a 4 komerčné 
firmy. Informoval aj o aktivitách a poslaní UTI, podmienkach prijatia do 
UTI a balíku poradenských služieb, ktoré UTI poskytuje. Spomenul aj 
workshopy, semináre, konferencie a projekty, ktoré UTI realizuje. 

Rektor Báleš: Zaujímal sa o to, aké projekty sú plánované v UTI do budúcnosti. Odpoveď: 
cez projekty ESF sú zabezpečené financie cca do polovice roku 2008. Od 
jesene 2007 budú výzvy na nové projekty. 

Pror. Janíček: Napriek snahe propagovať UTI neprenikajú tieto informácie tam, kam treba. 
Navrhol informovať bezprostredne aj dekanov fakúlt STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/7/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave UTI STU v Bratislave. 
 
 
K bodu 5 Alumni klub STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje návrh stanov spolku absolventov 

a priateľov STU v Bratislave. 
Pror. Janíček: Informoval o skúsenostiach s podobným spolkom, ktorý funguje na FEI 

STU už niekoľko rokov. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Na STU existuje viacero podobných spolkov, treba dať pozor na duplicity. 
Dal námet na uvažovanie o združení týchto fakultných spolkov. Sekciou 
klubu by mohol byť aj klub seniorov alebo profesorov STU. 

Rektor Báleš: Navrhol zmenu názvu – nie spolok, ale Alumni klub STU a požiadal 
prepracovať preložené stanovy v zmysle prednesených pripomienok 
a materiál predložiť na rokovanie vedenia STU znovu. 

 
Úloha V-STU č. 4/7/2007 
Rektor STU ukladá prepracovať preložené stanovy Alumni klubu STU v zmysle 
prednesených pripomienok a materiál predložiť na rokovanie vedenia STU znovu. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 2. 05. 2007 
 
K bodu 6 Vzťahy STU s verejnosťou – nová koncepcia (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje súčasné aktivity, zabezpečované 
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útvarom práce s verejnosťou R-STU a jeho aktuálne personálne obsadenie 
a zameranie činnosti útvaru do budúcnosti. Väčšiu pozornosť treba venovať 
redakcii web stránky STU, požiadal aj o personálne posilnenie. Treba viac 
centralizovať informácie o rôznych podujatiach za účelom ich lepšej 
propagácie, anglická mutácia. 

Rektor Báleš: - Požiadal, aby útvar pre prácu s verejnosťou vyhodnotil ako fakulty robia 
aktualizáciu web stránok a toto hodnotenie treba robiť pravidelne 
v polročných intervaloch. 

- Požiadal o vypracovanie inovovanej prezentácie STU v slovenčine aj 
angličtine s doplnením aktuálnych informácií do 15.4.2007. 

Kvestorka 
Žideková: 

Máme problém pri poskytovaní informácií, ktoré od nás žiadajú v zmysle 
zákona o poskytovaní informácií a oddelenie PR v tom nijako nepomáha. 

Pror. 
Redhammer: 

Snahy o propagáciu akcií často končia na úrovni nášho časopisu Spektrum. 
Univerzity podobného charakteru ako naša v zahraničí venujú web stránke 
podstatne viac pozornosti po každej stránke, vrátane personálnej. Obsahová 
stránka informácií je dôležitá a tej sa u nás prakticky nemá kto venovať. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/7/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o novej koncepcii STU pre oblasť vzťahov 
s verejnosťou s pripomienkami. 
 
 
K bodu 7 Fond rozvoja výskumu STU (fond mladých, fond 

prefinancovania medzinárodných projektov (pror. Redhammer)
  
 Tento bod rokovania bol presunutý na neskorší termín a namiesto neho 

prorektor Redhammer predložil materiál „Koncepcia dlhodobého rozvoja 
STU s ohľadom na možnosti štrukturálnych fondov 2007-2011“. 

Pror. 
Redhammer: 

Informoval o ďalších možných zdrojoch financií pre STU, ktoré vidí 
v štrukturálnych fondoch ako aj v štátnych programoch vedy a výskumu, 
ktoré sa pripravujú. V Bratislave je možné čerpať financie prakticky iba na 
výskum a vývoj, mimo Bratislavy je to podstatne iné. Je potrebné rokovať 
s VUC a vedením mesta ako partnerom. Špecifikoval aj prípadné možnosti 
lokalizácie VTP alebo TIC. Partnerom, ale aj konkurentom môže byť UK 
a SAV. 

Pror. Janíček: Uviedol, že 95% financií zo štrukturálnych fondov majú v rukách VUC 
a preto odporučil vstúpiť čo najskôr do rokovania s nimi. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Do celého tohto vývoja môže významne zasiahnuť aj súkromný sektor, 
príkladov na to máme v Európe dosť. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/7/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o možnostiach čerpania financií zo štrukturálnych 
fondov EU. Celú vec podrobne prerokujeme za účasti dekanov fakúlt STU. 
 
 
K bodu 8 Analýza dodržiavania spoločných kritérií pri tvorbe študijných 

programov na univerzite (prof. Kalužný) 
  
Prof. Kalužný: Informoval o situácii na fakultách STU hlavne pokiaľ sa týka predčasného 

zanechania štúdia. V 1. ročníku z STU odchádza z rôznych dôvodov 

 5



v priemere 50% študentov, čo je veľa. Problém je výuka cudzích jazykov 
keď toľko študentov opúšťa STU. Niektoré kritériá sa na fakultách 
nedodržiavajú napr. stáže. 

Rektor Báleš: Prerušil rokovanie o tomto bode programu s tým, že uložil prerokovať 
kritériá s príslušnými prodekanmi fakúlt STU vrátane tých, ktoré sa 
nedodržiavajú a do 30.5.2007 predložiť na rokovanie vedenia STU nový 
materiál. 

 
Úloha V-STU č. 5/7/2007 
Rektor STU ukladá prerokovať spoločné kritériá pre tvorbu študijných programov 
s prodekanmi fakúlt STU a pripraviť nový materiál na rokovanie vedenia STU. 
Z: Prof. Kalužný 
T: 30. 05. 2007 
 
 
K bodu 9 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil materiál „Zásady pre ubytovanie zamestnancov a doktorandov 
v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v Bratislave“. Materiál predkladá po 
prerokovaní s dekanmi resp. prodekanmi fakúlt STU. Sú navrhnuté aj kritériá pre 
rozdelenie kapacít a pridelenie ubytovania. Upozornil na citlivosť predloženého 
materiálu. 
Prof. Kalužný: 
Ak sa ubytovacie kapacity rozdelia vopred na fakulty, potom sú fakultné kritériá pre 
pridelenie ubytovania na mieste a nemusia byť všade rovnaké. Problémom je aj dĺžka 
prideleného ubytovania. 
Prorektor Redhammer: 
Nie je ošetrený zánik ubytovania pre doktorandov v predloženom materiále. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/7/2007 
Vedenie STU prerokovalo predložený materiál „Zásady pre ubytovanie zamestnancov 
a doktorandov v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v Bratislave“ a schvaľuje 
zásady pre ubytovanie študentov doktorandského štúdia s pripomienkami a prorektor Janíček 
predloží kvóty pre jednotlivé fakulty. Tieto zásady budú platiť zatiaľ skúšobne 1 rok. Materiál 
týkajúci sa ubytovania zamestnancov bol stiahnutý z rokovania. 
 
 
2) Prorektor  Janíček: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Majstrovstvá STU – rozpočet a rozpis 
súťaží“. Materiál obsahuje vždy zodpovednú osobu za organizáciu súťaže v danom 
športe ako aj požadovaný rozpočet a propozície súťaže. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/7/2007 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Majstrovstvá STU – rozpočet a rozpis súťaží“ 
a súhlasí s finančnou dotáciou akcií v sumárnej výške 23.230,- Sk. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Informoval o ponukách, ktoré prišli na prenájom divadla Malá scéna.  
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Uznesenie V-STU č. 4/7/2007 
Vedenie STU súhlasí s podpísaním nájomnej zmluvy na dobu 2 roky s Divadelnou fakultou 
s tým, že v zmluve bude možnosť výpovede tejto nájomnej zmluvy aj skôr. 
 
4) Prorektor Petráš: 

Predložil prehľad zahraničných ciest ako aj spôsob ich financovania. Prehľad je v prílohe 
tejto zápisnice. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 

 7


	Zápisnica č. 7/2007 
	z výjazdného rokovania Vedenia STU dňa 26. 3. 2007 v Kočovciach 
	 Kontrola plnenia úloh 
	Kontrola plnenia úloh 
	Splnené úlohy:  1/5/2007, 3/6/2007 



